
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Tirsdag den 16.12.2019 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-19:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Annika Bergstrøm, Benjamin 
Skals Knudsen, Charlotte Feldskov 
Henriksen, Merete Remmer, Gry Skotte-
Nielsen, Jesper Rasmussen, Jesper van 
Vliet Tews, Jane Hansen, Karina Buhl, 
Samuel Rütsou,Rasmus Skriver, Grethe 
Fuglsang, Brit Sejersbøl Hansen, Kenneth 
Plejdrup 
 
Medarbejdere: Britta, Lisbeth 
 
Elever:  
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Ditte Hasbeck 
Svendsen  
 Lærer TR Signe 

Afbud  

Møde-
leder 

Samuel Rûtsou Referent Brian Venneberg 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

Godkendes på førstkommende ordinære 
Skolebestyrelsesmøde 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

 
3. 

Beslutning omkring elevrepræsentanters 
deltagelse i drøftelser og beslutninger 

 (5 min) 

 

Jævnfør folkeskoleloven skal elevrepræsentanter 
ikke deltage i drøftelser af økonomisk eller 
personalemæssig karakter.  

Skolebestyrelsen beslutter at elevrepræsentanter 
ikke skal deltage i drøftelser omkring skolens 
struktur i nuværende form.  

Skolebestyrelsen ønsker at elevrådet skal have 
mulighed for at drøfte struktur og organisation i 
elevrådet. og at elevrådslærerne deltager ved 
kommende bestyrelsesmøde. 

 



 

 

 
4. 

Information omkring udfald af 
udvalgsmøde 3 dec.  

 

Formanden orienterede omkring udvalgsmøde.  
Skolebestyrelsens henvendelse til Børne og 
Skoleudvalget er begæret i Byrådet. Derved ligger 
sagsbehandling i forvaltningen stille i den 
mellemliggende periode. 
 
Drøftelse i bestyrelsen omkring scenarier i forhold til 
politisk proces, og hvorledes bestyrelsen kan spille 
kvalificeret ind i den proces.  
 
 

 
5. 
 

Debat om videre proces Medarbejderne udtrykker ønske om at bestyrelsen 
er proaktive således at processen kan blive så kort 
som mulig. 

 
6. 
 

 
Meddelelser  

Der udsendes julekort til forældre og til 
medarbejdere 

7. Evt  
På et kommende bestyrelsesmøde ønskes debat 
om digitalmobning.  
 

   

   


